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Nåirvarande på videolåink
Ann-Kristin Wennerström, Klas-Göran Paulsson, Torbjörn Wrange, Maria Åberg

1. Mötet öppnades
Ordforande hälsade viilkomna och öppnade mötet.

2. Dagordningen godkåindes.

3. Föregående protokoll gicks igenom.

4. Ekonomi
K-G awapporterade att ekonomin ?ir god.

5. Äatten ochAvlopp
/ V.aanledning av kommunens inventering av gråvattenavlopp, och aff systemet for

sommarvatten behöver uppdateras, beslutar styrelsen att utse en arbetsgrupp som frr i uppdrag
att undersöka vilka alternativ som blir tekniskt hållbara och langsildigt uppfrller kommunens
krav, sarnt blir så kostnadseffektiva som möjligt. TorbjörrU K-G, och Maria åtar sig uppdraget
att bilda arbetsgrupp med möjlighet att rekrytera fler fiir utökad kompetens. Arbetsgruppen har
bl a fiir avsikt att ftira en proaliiliv dialog med Karlstad kommun fiir att undvika att
samfiilligheten ges fiirdyrande ålägganden fizmöver. Arbetsgruppen kommer fortlöpande att
rapportera till styrelsen. Information om arbetet och hur våra medlemmar kan delt4 kommer att
delges pä o_W1t.ry.afr 4_,5€, under aktuellt.

Sommarvattnet planeras stiingas av senare i oktober då flera fastighetsägare frrån utlandet kan
våintas komma sent i år p g a av pandemin. Vattenkommittdn kommer att informera om datum
via anslagstavlorna.
Vägen
Karlstad kommun planerar för att ha alla vägar klara till slutet av september.

7. Angen
Torbjörn inforrnerade att håilften av fären har akt hem. Resterande åker hem om ett par vebkor.
Fåren har giort ett bra arbete och betat ner mycket sly, men det frnns kvar lite i mitten av åingen
som de inte hunnit med. Om nagon vill umgas med fåren en stund och samtidigt ta ner lite sly åir

det välkommet.

Skötselplan
Torbjöm och Henrik planerar att presentera frrslag på skötselplan till årsmötet.

Årsmötet
Under slutet av september kommer nya direktiv från Folkååilsomyndigheten, Ann-Kristin
bevakar och meddelar styrelsen. Torbjörn stiimmer av fiirberedelser med valberedningen. Ann-
Kristin ansvarar ftir att samtliga medlemmar fiir kallelse via brev och mail. K-G kontrollerar all
medlemslistan ?ir aktuell och delger.
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I 0. Öwiga frågolrapporter
Inget övrigt

11.Nästamöte; Söndag 11 oktH 17.00 2020.

12. Ordfdrande förklarar mötet avslutat

Vidprotokollet
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